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Het doet ons goed dat SKiK wordt betrokken bij de discussie en bespreking van het 
onderwijshuisvestingsvraagstuk in Avenhorn/De Goorn in relatie met de 
bredeschoolontwikkeling en is uitgenodigd een reactie te geven op de notitie. 
 
Met belangstelling heb ik de notitie gelezen en ik ben blij “dat het college voorstander is 
van realisering van nieuwbouw op een centrale locatie aan de Buitenroede” (pag. 4). 
 
SKiK is voorstander van een brede school en wil daar graag in participeren. Een brede 
school met voorzieningen voor kinderen van 0 jaar tot einde basisschool maakt het 
mogelijk dat: 

 er optimaal kan worden samengewerkt;  

 er sprake is van doorgaande lijnen in overdracht en aanpak; 

 het CJG doel: een gezin een plan, goed uitvoerbaar is; 

 er aandacht en plaats is voor verrijkende activiteiten, dagarrangementen, een 
speerpunt van het kabinet dat voorstander is van integrale kindcentra; 

 gebruikgemaakt kan worden van elkaars expertise. 
 
Van de besproken profielen passen het zorg- en opvangprofiel (pag. 6) en 
verrijkingsprofiel (pag. 7) in ons toekomstbeeld van onderwijs en opvang.  
Een heel belangrijk punt is de overdracht naar en het samenwerken met het 
basisonderwijs. Dit komt nu minimaal uit de verf. Uitgaande van onze situatie kan 
gezegd worden dat 90% van de kinderen van onze twee kinderdagverblijven, Avenhorn 
en Ursem, naar negen basisscholen in Koggenland gaan. Vanuit twee locaties is het een 
hele klus om hier mee samen te werken. Aansluiten bij een brede school levert voor de 
betreffende scholen, en de kinderen, winst op. Hierin zien wij samenwerken met 
peuterspeelzalen als een extra kans. Wanneer kinderopvang en peuterspeelzalen 
kunnen samenwerken met onderwijs wordt bereikt dat alle kinderen dezelfde kansen 
krijgen. Denk hierbij vooral aan het samenwerken op VVE-gebied en aan afspraken met 
onderwijs over instroom en basisvaardigheden. 
 
In de notitie wordt een aantal keer aangegeven wat ouders ervan vinden, bijv. pag 8 bij 
Zorgprofiel, “ouders geven aan dat zij het de taak van de diverse zorginstellingen vinden 
om zorg goed te organiseren….”. 
En onder Opvangprofiel op dezelfde pagina “ook ouders geven aan een groot belang te 
hechten aan een goede opvangmogelijkheid”. Op welk onderzoek is deze informatie 
gebaseerd? Ik ben geïnteresseerd in een eventueel onderzoek. 
 
SKiK wil heel graag onderzoeken wat het betekent om in een BSA te participeren. Wij 
denken dan aan optie 3 of 4 en wij willen daarbij verder gaan dan alleen de 
buitenschoolse opvang die vrijwel naast genoemde locatie ligt. Optie 3 en 4 is de ideale 
situatie om ook met onze dagopvang, nu gehuisvest aan de Fuik 1 en Tocht 1A in 
Avenhorn, te verhuizen. Dat creëert optimale mogelijkheden om samen te werken voor 
de hele doelgroep, 0 jaar  tot einde basisschool.  Samenwerking met de peuterspeelzaal 
behoort hierbij ook tot de mogelijkheden.  



De ervaring die we inmiddels hebben met de ontwikkeling van de brede school Ursem 
en nog gaan opdoen als we er over een jaar in zitten, is een belangrijk voordeel bij 
participeren in een tweede brede school. 
 
Onderzocht  moet worden wat de  mogelijkheden zijn voor de huidige panden. De 
beiden panden, De Fuik en de Tocht liggen mooi en kunnen interessant zijn voor 
woningbouw. 
 
Wordt er gekozen voor optie 1 dan zal er voor ons weinig veranderen en zullen we 
verder inzetten op samenwerking op afstand. Optie 2 vraagt om verder onderzoek, maar 
heeft niet onze voorkeur.  
 
 
 
 


